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متن پرسش

سلام استاد عزیز: یه سوال داشتم. میگم خداوند تو قرآن میفرماید به پیامبر (ص) که «فصبر علی ما

یقولون» و جمله هایی از این قبیل. میخواستم بدونم جنس این اذیتی که پیامبر (ص) میشدن چی

بود؟ چون ما خودمون هم خیلی اذیت میشیم تا یه کار رو تو این مملکت به سرانجام برسونیم.

سرخورده میشیم. دشنام میشنویم. مورد تهمت و هجمه قرار میگریم. افسرده میشیم. سر درد

میگیریم. به قلبمون فشار میاد. میخواستم ببینم آیا رسول خدا هم چنین بودن؟ چرا خدا میفرماید

صبر کن؟ در آخر التماس دعا از شما دارم. دعا کنید خدا شرح صدر بده و عاقبت بخیری.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: کاری که با نور توحید شروع شود در ابتدا با روحیهی مردمی که گرفتار

روزمرّهگی شدهاند همراهی ندارد. ولی اگر با حوصله ادامه یابد و بیمحلیهای مردم، انسان را خسته

نکند؛ چون آن حرکت توحیدی با فطرت انسانها همراه است بالاخره نتیجه میدهد. به همین جهت

فرمودهاند نسبت به اذیتها و بیمحلیهای مردم صبر پیشه کنید. نمیبینید بعضیها چگونه نسبت

به دلسوزترین فردشان در این تاریخ یعنی رهبر معظم انقلاب سخن دشمنان ایشان را میپذیرند؟!!

ولی رهبر معظم انقلاب میدانند که باید برای همهی آنها دلسوزی کرد. موفق باشید


